



CAUTION!	MISE EN GARDE!
<p>NOT FOR ADULT USE. NOT FOR CHILDREN OVER 12 OR UNDER 3 YEARS OF AGE. THIS PRODUCT IS NOT FOR USE BY ANYONE OVER 1 FEET 11.3 (34) TALL OR WEIGHING OVER 110 POUNDS (50 kg).</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Do not use this slide on any deck or other non-slip surface. Use only on a flat, level, dry surface. 2. Do not use if there is a risk of falling objects onto the slide. 3. Do not use if there is a risk of falling objects onto the slide. 4. Do not use if there is a risk of falling objects onto the slide. 5. Do not use if there is a risk of falling objects onto the slide. 6. Do not use if there is a risk of falling objects onto the slide. 7. Do not use if there is a risk of falling objects onto the slide. 8. Do not use if there is a risk of falling objects onto the slide. 9. Do not use if there is a risk of falling objects onto the slide. 10. Do not use if there is a risk of falling objects onto the slide. 	<p>PRODUIT NON CONÇU POUR UN USAGE PAR DES ADULTES. PAS POUR LES ENFANTS DE PLUS DE 12 ANS OU DE MOINS DE 3 ANS. CE PRODUIT NE DOIT PAS ÊTRE UTILISÉ PAR QUICONQUE MESURANT PLUS DE 1 M 11 (34) PESANT PLUS DE 110 kg.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Ne pas utiliser ce toboggan sur une terrasse ou toute autre surface non antidérapante. 2. Ne pas utiliser si il y a un risque de chute d'objets sur le toboggan. 3. Ne pas utiliser si il y a un risque de chute d'objets sur le toboggan. 4. Ne pas utiliser si il y a un risque de chute d'objets sur le toboggan. 5. Ne pas utiliser si il y a un risque de chute d'objets sur le toboggan. 6. Ne pas utiliser si il y a un risque de chute d'objets sur le toboggan. 7. Ne pas utiliser si il y a un risque de chute d'objets sur le toboggan. 8. Ne pas utiliser si il y a un risque de chute d'objets sur le toboggan. 9. Ne pas utiliser si il y a un risque de chute d'objets sur le toboggan. 10. Ne pas utiliser si il y a un risque de chute d'objets sur le toboggan.

SAFETY CHECKLIST
<p>SETUP:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Before set-up, check under and around slide for sharp objects, rocks, sticks, dog bones, lawn equipment or any other object that could cause injury or damage the slide. 2. The SLIP 'N' SLIDE® water slide should be placed no more than 10 ft (3 m) away in all sides from trees, walls, fences, garden equipment, pools, and other slides. 3. Set-up on flat level surface. Free of obstructions or high spots. Place slide with inflatable bumpers and 'Warning' side up. 4. Inspect slide for rips, tears, or punctures. Do not use a damaged slide. 5. Use only manufacturer supplied stakes (MS). 6. Wet entire slide before connecting hose to slide. <p>USE:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. THIS PRODUCT IS NOT DESIGNED TO BE USED BY ANYONE WHO IS UNDER THE AGE OF 3, OVER THE AGE OF 12, OVER 5 FEET 11.3 (34) IN, OR WEIGHING MORE THAN 110 POUNDS (50 kg). 2. Adult supervision is required at all times. Adults should instruct children on proper use of this slide. 3. Have children get rolling with or without water before using the SLIP 'N' SLIDE® water slide. Remove all food or other objects from person and pockets, such as keys, buttons, hair, jewelry, etc. 4. Always slide on stomach facing forward. DO NOT USE HEAD FIRST. Never attempt to slide on knees, while standing, or feet first. 5. Allow only one child on the slide at a time. 6. Use only periods of play, never slide continuously to prevent dehydration or the ground underneath. 7. Slide on slide occasionally to make sure they stay secure and fit on the ground. <p>AFTER USE:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Detach garden hose. Carefully deflate, dry and roll up. Store the SLIP 'N' SLIDE® water slide when not in use. 2. Do not reuse the SLIP 'N' SLIDE® water slide unless it is stored outside until dried completely dry. 3. Store slide in a secure place, away from children, in present condition.

LISTE DE VÉRIFICATION DE SÉCURITÉ
<p>INSTALLATION:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Avant le montage, vérifiez en dessous et autour de la glissade pour vous assurer qu'il n'y a pas d'objets pointus, de pierres, de bâtons, de os de chiens, d'équipement de jardin ou tout autre objet qui pourrait causer des blessures ou endommager la glissade. 2. La glissade SLIP 'N' SLIDE® doit être placée sur une surface lisse à une distance de 10 pieds (3 m) de tous les côtés, des arbres, des murs, des clôtures, des équipements de jardin, des piscines, des autres toboggans, etc. 3. Installez la glissade sur une surface plane, sans creux ni sautoirs. Placez le toboggan avec les amortisseurs gonflables et le panneau d'avertissement à l'endroit approprié. 4. Inspectez la glissade pour détecter tout signe de détérioration ou de perforation. Ne tentez pas de glisser avec une glissade endommagée. 5. Utilisez SEULEMENT les piquets fournis par le fabricant. 6. Mouillez toute la glissade avant de connecter le tuyau à la glissade. <p>EMPLOI:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. NE PAS UTILISER CE PRODUIT PAR QUICONQUE DE MOINS DE 3 ANS OU DE PLUS DE 12 ANS, MESURANT PLUS DE 1 M 11 (34) OU PESANT PLUS DE 110 KILOGRAMES (50 kg) OU PLUS DE 110 LBS. 2. Une supervision par un adulte est requise en tout temps. Les adultes doivent instruire les enfants comment utiliser correctement cette glissade. 3. Les enfants doivent glisser sans nourriture, sans objets personnels, sans clés, boutons, cheveux, etc. avant de glisser. 4. Toujours glisser sur le ventre avec le visage vers l'avant. NE PAS GLISSER À TÊTE EN PREMIER. Ne jamais tenter de glisser sur les genoux, debout ou sur les pieds ou les mains. 5. Ne permettre qu'un enfant à la fois sur la glissade, par période de glissement. 6. Ne pas utiliser la glissade continuellement pour prévenir la déshydratation ou le dessèchement du sol. 7. Vérifier les piquets de temps en temps pour vous assurer qu'ils sont bien enfoncés et de les sécher, quand ils y sont. <p>APRÈS L'EMPLOI:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Détachez le tuyau d'arrosage (garden hose), dégonflez, séchez et roulez soigneusement la glissade et le SLIP 'N' SLIDE® après l'emploi. 2. Ne réutiliser pas la glissade à moins qu'elle soit séchée complètement à l'extérieur du sol et séchée complètement sèche. 3. Rangez la glissade dans un lieu sûr, à l'abri des enfants, dans son état de conservation.

Please save this box for future use. Product and order may vary from photo shown. Product size may vary +/- 3%.
 Veuillez conserver cette boîte pour utilisation ultérieure. Le produit et les couleurs peuvent différer de l'illustration. Il s'agit plus de lire aussi les instructions et jointes. La taille du produit peut varier de +/- 3%.

MADE IN CHINA
 © 2017 WHAM-O - All rights reserved.
 ® and TM designees U.S. trademarks of WHAM-O.
 Wham-O Australia
 8-10 Villas Rd, Dandenong South, VIC 3175, Australia
 Questions? Comment? Contact us on:
 customerservice@wham-o.com.au
 Please refer to the product instruction booklet for details.

FABRIQUÉ EN CHINE
 © 2017 WHAM-O - Tous droits réservés.
 ® et TM sont des marques de commerce de WHAM-O.
 Wham-O Australia
 8-10 Villas Rd, Dandenong South, VIC 3175, Australia
 Questions? Commentaire? Contactez-nous
 customerservice@wham-o.com.au
 Veuillez lire les instructions et les détails avec soin et le produit.

ITEM/ARTICLE #44129

17181800Y
 wham-o.com
 0 32187 64119 6